
Motie kraanwatertappunten

De Raad van de gemeente Hulst, in vergadering bijeen op 9 juni 2022,

Constaterende:
● dat het leidingwater in onze gemeente van uitstekende kwaliteit is;
● dat in Nederland dagelijks 500.000 lege plastic flesjes in het milieu belanden;

Overwegende:
● dat de promotie van het drinken van kraanwater een goede zaak is vanuit het

oogpunt van duurzaamheid en volksgezondheid;
● dat door het gebruik van kraanwatertappunten het zwerfafval kan worden

verminderd;
● dat kraanwatertappunten weinig tot geen onderhoud vergen;
● dat kraanwatertappunten goed gecombineerd kunnen worden met bijvoorbeeld

fietsoplaadpunten, om zo de toeristische kwaliteit/ervaring nog verder te verbeteren,
hetgeen prima aansluit bij onze fietsgemeente en andere leisure-activiteiten;

Verzoekt het college:
● om met een voorstel te komen voor de aanleg van kraanwatertappunten in onze

gemeente en daar alle stakeholders, waaronder Evides, bij te betrekken.
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Bijlage: foto van een tapwater punt


